
PRIMERA ACTA DEL 3r CONSELL D’ADOLESCENTS DE SITGES 

CURS 2022 – 2023 
 

 

La primera reunió del 3r Consell d’Adolescents de Sitges es fa a l’Espai Jove de Sitges. 

La reunió comença a les 17:30h del 30 de novembre del 2022. Es reuneix en sessió 

ordinària el 3r CONSELL D’ADOLESCENTS DE SITGES, a la qual concorren els 

següents consellers i conselleres: 

Jara I.M, Laura L.S, Oriol R.L, David L.S, Martina L.A, Samay B.M, Jara I.M, Laura Ll.S, 

Oriol R.L, David L.S, Martina L.A, Samay B.M, Juan J.M, Patricia L.M, Lucía A.B. 

Per part de l’Ajuntament hi compareixen la coordinadora Carolina Martínez García i la 

dinamitzadora/secretaria del consell Rocío Martín García. 

No assisteixen: 

Marc C, Adam G, Alba B.V, Elisabetz V.F, Erik G. A, Gabriel B.I, Alejandro C.G. 

 
 

Es llegeix l’ordre del dia i comencem la reunió: 

1.- Presentació dels Consellers i Conselleres i de la dinamitzadora. 

Comença la sessió la Carol, presentant-se a la dinamitzadora la Rocío i demana als 

participants que signin el document conforme estan assistint a la sessió i se’ls hi proposa 

realitzar una dinàmica de grup per conèixer-se. 

Abans d’això comprovem els noms, ja que hi ha alguns que tenen errades i apuntem 

quins nomenaments s’han de tornar a fer, sent el de la Lucía A.B, el de la Patricia L. M 

i el de l’Alejandro C.G els que s’han de modificar. 

Els fa que s’aixequin i es posin en rotllana i els diu que han d’explicar als altres qui són    

i de quina escola venen i que a més s’han de recordar de quin és el nom del company 

o companys que tenen a la seva dreta i de quina escola ha vingut, com ho veiem molt 

complicat de memoritzar, només havíem de dir el nom, ja que l’últim a dir-ho havia de 

dir el nom de tots els assistents. 



2.- Reglament Intern 

La Carol comenta que en el proper correu juntament amb l’acta i la convocatòria rebran 

el reglament intern del consell d’Adolescents i en aquest reglament trobaran. Qui som? 

Què hem de fer al Consell? Com ens organitzem? Com funcionem? 

Els informa que el consell és la via per poder exposar a l’Ajuntament les mancances que 

ells consideren que té la vila i participar en la millora del poble. 

Explica que l’Espai Jove serà el lloc on ens reunirem un cop al mes. 

 

 
3.- Tria del dia i hora per programar les sessions dels Consells d’Adolescents 

Votacions pel dia de la setmana: 
 

Dilluns Dimarts Dimecres Dijous 

6 1 6 1 

 
 

Com que hi ha dos dies empats es torna a fer votacions entre dilluns i dimecres 
 

Dilluns Dimecres 

7 2 

 
 

Queda adjudicat el segon dilluns de cada mes com a dia de reunions. 

Se’ls hi comenta que la setmana vinent rebran per correu un calendari i futures 

convocatòries com fins ara. També es menciona que l’horari actual de la sessió heretat 

d’anys anterior i ens proposen modificar l’horari avançant-lo mitja hora. 

Finalment, el 3r Consell d’Adolescents es reunirà el segon dilluns de cada mes a 

les 17:30 h fins a les 19h. 

 

 

4.- Aportació de propostes 

La Carol explica que la reunió d’avui és per posar-nos al dia amb el consell 

d’Adolescents i per recordar quina és la funció d’aquest, però que si algú ja té en ment 

alguna proposta que pot exposar-la 

La Jara exposa que haurien de posar més il·luminació i seguretat als carrers quan es fa 

fosc i que haurien de posar més desfibril·ladors als carrers i la Carol ho apunta com a 

proposta de millora. 

La propera sessió serà el dilluns 12 de desembre del 2022 



4.1.- Explicació del CNIAC i la tria d’un representant per aquest Consell 

La Carol explica que el CNIAC és un òrgan de participació infantil i adolescent de la 

Generalitat de Catalunya que representa els interessos i els punts de vista dels infants i 

els adolescents de Catalunya i que de cada poble assisteix un/a representant. Els/Les 

que actualment representen, estan dins un mandat de dos anys que s’acabarà l’any 

vinent. Aquest Consell és separat del Consell d'Infants. Hi haurà un representant del 

Consell d'Adolescents de Catalunya i es reuneixen un cop cada tres mesos en dissabte 

a alguna localitat catalana. 

La representant del nostre consell de Sitges ha marxat i tenen dues opcions o fem 

representant a la noia que va quedar segona l’any passat la Mariona o fem votacions i 

escollim un/a nou/nova representant. 

Això es parlarà a la propera reunió 

 

 
5.-Precs i preguntes 

Finalment exposen els precs i els dubtes que tenen. 

L’Oriol comenta que estaria bé fer difusió de les activitats de l’Espai Jove i que inscriure’s 

és molta feina, la Rocío i la Carol, li expliquen que necessiten saber quantes persones 

assistiran per poder portar el material adequat. 

Els adolescents dels instituts que no tenen representant en algun curs tenen el dubte de 

si ells hauran d’anar a recollir les propostes per la resta de curs, la Carol els hi aclareix 

que sí, que hauran de ser ells els que ho facin. 

La Samay necessita saber quin curs del seu institut no té representant, la Carol comenta 

que li enviarà un correu amb el curs. 

La Laura ens comenta que al seu institut sempre que intenta agafar un dia per explicar 

als companys que necessita d’ells pel Consell l’institut li diu un dia a una hora i quan 

arriba el moment no la deixen fer-ho i la Carol li diu que ens ho comuniqui que des de 

l’Espai Jove parlaríem amb l’escola. 

Finalment, els que no han rebut l’anterior correu li donen un correcte a la Rocío. 

Acabem la reunió a les 19 h. 

 

Carolina Martínez Rocío Martín 

Coordinadora del Consell d’Adolescents Secretària del Consell d’Adolescents 


